



Närvarande:

Philip Karlsson, Ordförande	Elias Olsson, Näringsliv
Jerry Sundin, SnOrdf	Jacob Samuelsson, Sekreterare
Alexander Lagerbielke, Rekrytering	Niklas Bohman, Vice SnOrdf
Erik Wetterin, Webb/Tryck/PR	Martin Sylvan, Kassör
Magnus Karlsson, Inspektor	Sandra Pantzare, Elvira

00000 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 18:15 i TP52.

00001 Val av ordförande

Mötet väljer sittande till ordförande.

00010 Val av sekreterare

Mötet väljer sittande till sekreterare.

00011 Val av justeringsmän och tillika rösträknare

Beslut tas att välja Martin Sylvan och Niklas Bohman till justeringsmän tillika rösträknare.

00100 Adjungeringar

Mötet beslutar att adjungera in Magnus Karlsson och Sandra Pantzare

00101 Mötets behöriga utlysande

Kallelse kom ut tisdagen den 23 september.
Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

00110 Fastställande av dagordning

Mötet lägger till Kretsn och Rapporten och meddelande, Mötet finner dagordningen fastställd.

00111 Elvira

Elvira har några nya poster ex. sittingsansvarig, tjejföreningar samarbetar för att arrangera ett evenemang där bland annat olika kvinnliga vd:ar deltar. Elvira hade tänkt starta en egenhemsida och börja marknadsföra sig lite mer bland annat mer samarbete med rekrytering och näringsliv. Med rekrytering vill Elvira bland annat delta på mässor och med näringsliv bland annat deltar för att öka kontakten med näringslivet. ED är med på overallsinvigningen och killsittningen kommer ske tidigare i år.



01000 Kretsn

Kretsn vill ha en kväll en-två veckor efter höstmötet, Mike får kolla upp tider och lokaler till Kretsn. Krets_n är intresserade på hemmissionering. Kretsn tycker att Nolle-P har gått bra.

01001 Rapporter och meddelande

Jacob Samuelsson:

Jag har lagt till protokoll i driven.

Alexander Lagerbielke:

Har justerat protokoll, haft utbildning på hemmissionering systemet samt hållit i pluggstuga. Haft kontakt med Elvira ang. rekrytering.

Martin Sylvan:

Har bokfört kvitton, har haft kontakt med LinTek som vill starta ett kassörs råd.

Erik Wetterin:

Ordnat pluggstugeaffisch, ordnat på hemsidan, lagt ut info på facebook. Ordnat spons av fiket, 3 kr avdrag för te, 50 kr avdrag på 5 liter kaffe, och för 2,5 liter kaffe får vi 25 kronor avdrag.

Jerry Sundin:

Försökt komma på förslag på hemsidan. En i ettan har haft klagomål på en programmerings uppgift pga. Lisam.

Niklas Bohman:

Bokat examinatorsmöten.

Elias Olsson:

Har haft mailkontakt med företag inför EDGB, haft telefonmöte med Ericson samt justerat mötesprotokoll.

Philip

Fört dialog med övriga ordförande ang. städning av förrådet, har börjat på talet till femmans fest.

01010 Hemmissionering

Tidigare har Sektionen får tusen kronor, hemmissionerären får sakspons för 500kr samt sittningsbiljet på springbreak. Vi kör på en Chromecast och Springbreakbiljett. Man ska få fortsätta att hemmissionera för en förening som tidigare 750 kr.

01011 Revidering av budget

PK

JS

MS

NB



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2014-09-25

Martin går igenom den reviderade budgeten, Jerry kommer med förslag på mer utrymme för bland annat fika till kursutvärdering samt lunch till utvärderarna. Mötet godkänner budget.

01100 Kick-off

Mötet beslutar att kick-off 200 kr till exklusive event

01101 Äskningar

Varje post är ansvarig för sina äskningar, Carl Westman är ansvarig för alumni middagen. Kassör ska äska för sektionsskvällen. Vi ger EON möjligheten att skriva en äskning för en eventuell elektroniktävling. Vi ska inte äska för tröjorna eller SAFT.

01110 LinTek medlemskap för SnOrdfar

Snordfarna önskar att styrelsen står för deras medlemskostnader i LinTek då det är ett tvång från LinTek. Mötet beslutar att inte står för kost

01111 Övriga frågor

Elias har fått fråga från Ericson om fakturan, vi ändrar till 30 dagar. Tidigare har PPG gruppen haft möte med alumnerna och Ericson är intresserade att vara med. Vi ska sponsra pub mat med 10 kr samt bjuda Ericsons föreläsare på maten på pub kvällen. De undrar om Ericsons logotyp på skjortorna blir i rätt färg.

10000 Övriga frågor

Montern utskottet undrar om de får ändra ett bakstycke, vi ger tillstånd för monterutskottet att ändra.

Vill sektionen bli en grön sektion, mötet tar upp detta på framtida möte.

10001 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet klockan 20.22.

X, Ordförande

X, Sekreterare

X, Justeringsperson

X, Justeringsperson

PK

JS

MS

NB